
Referat SU/SMU  11.05.23 

Tilstede: Bjørn Hunt, Roar Lindland, Hæge Johansen Nedrejord, Johanne Tønnessen, David Hellås, Ida 

Marie Liestøl. 

Frafall: Hege Bringsjord Dragland, Torbjørn Jakobsen, Line Berge, Ingrid Hammersmark Halvorsen 

 

Agenda: Utredning av skolestruktur i Lyngdal kommune     

 

Ut fra rapporten ser vi at Å skole er lite nevnt, og håper skolen ikke blir glemt i den nye 

skolestrukturen. Hvis det først skal bli slik som rapporten foreslår, at en skole blir lagt ned, synes vi det 

er bra at denne skolen samlet blir flyttet til et sted. At elevene på skolen ikke blir splittet. 

Det vi nå er samlet om er at vi en gang for alle håper det blir tatt en endelig avgjørelse på 

skolestrukturen, og at det vedtaket som blir satt blir endelig. 

Vi håper NOE skjer nå. Alle skolene trenger sårt vedlikehold og oppgradering. 

Vi vil også påpeke at avgjørelsene rundt skolestrukturen for Lyngdalskolene må gjelde for alle skolene. 

Med dette mener vi, om det skal lande på at Berge og Årnes blir en skole og Å skole blir en, så må 

BEGGE skolene bli tatt med i en utviklingsplan for skolene. 

Vi skjønner at i en sånn situasjon så må Berge bygges om først, men Å må ikke bli glemt i prosessen. 

Vi undres veldig på hvordan gamle Å ungdomsskole plutselig er blitt bra nok og god nok til bruk som 

skole. Denne ble i sin tid lagt ned fordi den krevde mye vedlikehold, Å barneskole kunne ikke ta i bruk 

rom der for den var i så dårlig forfatning. Men etter noen år stående brakk ble den god nok både for 

voksenopplæring og SFO. Dette undres vi over. I tillegg vil vi påpeke at, ja her får vi ledige rom når 

voksenopplæringen flyttes, men disse rommene MÅ det gjøres mer med. Alt er ikke klart til bruk, det 

er viktig at politikerne skjønner og setter inn tiltak og midler for vedlikehold av nødvendige rom på 

denne skolen også. 
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